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Z A P I S N I K 
sa 72. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 6. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Martina Petranović, službenica Stručne službe 
za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik “Risnjak-Delnice” d.o.o,  
Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Branka Crnković, djelatnica Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 
Rački, Gordana Piskač, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, 
Mirela Srkoč Šenkinc, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Branka Crnković.  
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Voditelj Službe danas je u Opatiji kako bi se upoznao s njihovom organizacijom prometne 

mladeži. 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane za zemljišne zajednice tako da se do kraja mjeseca organizira 

sastanak sa županom i čelnicima JLS Gorskog kotara, te profesorima koji su članovi Radne 
skupine koji sudjeluju u izradi prijedloga rješavanja zemljišnih zajednica. 

- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz info punkt, u tom je smislu za četvrtak dogovoren 
sastanak svih zainteresiranih. Na sastanku će se definirati aktivnosti za studeni. 

- Za četvrtak je dogovoren sastanak nadležnog odbora vezano uz Memorijalni dan Gorskog 
kotara u 2014. godini radi organizacije manifestacije. 

- Nastavljaju se aktivnosti oko prijenosa novčanih sredstava iza pokojnog Franje Polića na 
Grad Delnice, kao i oko čišćenja stana. 

- Na traženje zamjenice gradonačelnika napravljen je program za eventualno uzimanje 2-3 
volontera. 

- Obavljaju se pripreme za komisijsko otvaranje učeničkih stipendija. 
- Priprema se sastanak Uredničkog odbora "Besejde" zbog dogovaranja tema za sljedeći broj. 
- Izvršit će se vještačenje na okolnosti starosti građevine vezano uz povrat imovine na kč. br. 

96 K.O. Brod na Kupi. 
- Građevinskoj inspekciji poslan je zahtjev za rušenje bespravnog objekta Hidroelektre. 
- Od nadležnog upravnog tijela očekuje se rješenje o povratu imovine Franje Malnara. 



- Obavljaju se poslovi vezani uz legalizaciju garaža iza zgrade Grada Delnica, sređivanje 
vlasništva u Ulici A. Šenoe, te sređivanje vlasništva u predmetu Branka Plešea. 

 
BRANKA CRNKOVIĆ 
- Podnijela je informaciju vezanu uz rad kafića "Pak". Naime, ima primjedaba na rad kafića u 

kojem je zaposlena samo jedna osoba koja balansira između "Paka" i bazena. Promet kafića 
na cjelogodišnjem nivou je katastrofalan osim za vrijeme rada klizališta. Primjedbe su došle 
od nogometaša jer kafić nije radio za vrijeme utakmica. Gradonačelnik navodi da je 
dogovoreno da kafić radi za vrijeme nogometnih utakmica. Svakako je potrebno uskladiti 
termine događanja s radom kafića, a možda je potrebno razmišljati o davanju kafića u najam. 

- Na upit gradonačelnika kada bi mogla početi sanacija bazena i nabavka nosača odgovorila je 
da je nabava u tijeku. 

 
DRAŽEN RAČKI 
- U subotu se dogodila manja intervencija skidanja mačke sa stabla u parku. 
- Dopremljeni su pivski setovi za potrebe Turističke zajednice. 
- Zamolio je da se vodi računa o širini ceste ispred Vatrogasnog doma budući je vatrogascima 

potreban relativno velik radijus skretanja za parkiranje velikog vatrogasnog vozila u vanjsku 
garažu. Predložio je da se to riješi na način kako je izvedeno ispred trgovine  "Borovo" gdje 
je izveden ulaz za buduću cestu. 

- Također je predložio da se razmisli o uklanjanju tri lipe kod Vatrogasnog doma na strani 
ceste na kojoj nema drvoreda. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Obilježit će se "Tjedan djeteta" u vrtićkim skupinama. 
- S računovodstvom će raditi na izradi Financijskog plana za 2015. godinu. 
- Danas će djelatnici Nastavnog zavoda za javno zdravstvo na analizu uzeti uzorke hrane. 
- Na traženje gradonačelnika kontaktirat će gospođu Ivanković, voditeljicu Službe za 

predškolski odgoj i obrazovanje pri Ministarstvu znanosti, obrazovanja i sporta, a vezano za 
provođenje "Male škole" u 150 satnom programu (umjesto 250 satnog) zbog brdsko-
planinskog područja.  

 
 
HRVOJE ZATEZALO 
- Detaljno će se očistiti prostori na kojima se vršilo rušenje stabala i rezanje grana. 
- Pokosit će se Frankopanska ulica, mali park, dječje igralište u Ulici bana Jelačića i igralište u 

blizini "Goran-graditeljstva", te niz manjih zelenih površina. Gradonačelnik je zatražio da se 
na Šetalištu I. G. Kovačića poreže jedna suha jelka. 

- Kosit će se i uređivati okoliš u Brodu na Kupi te u Crnom Lugu. 
- Održavat će se čistoća groblja, grada, odmorišta te prostora placa.  
- Za uređenje malog parka prikupit će se ponude za jarebike i šljunak. 
- Idući tjedan pripremit će se gredice za sadnju ružićnjaka. 
- Nakon što se identificira zelena površina uz Autobusni kolodvor odlučit će se tko će istu 

održavati. 
- Gradonačelnik je zamolio da se vodi briga o tome da se na nove tlakovce u Supilovoj ulici 

nikako ne dozvoli parkiranje vozila u vlasništvu osoba koje prodaju na placu. Nadovezala se 
Indira Rački Joskić s problemom parkiranja kombija uz sam ulaz u Knjižnicu te problem što 
ih tih automobila često curi ulje, što je ekološki nedopustivo, ružno izgleda na pločniku i nosi 
se u prostor Knjižnice. 

 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Kompletiran je popis azbesta na području Grada Delnica. 
- Dobiveni su troškovnici temeljem kojih će se odrediti visina kredita za Supilovu ulicu. 
- Poslati će se obavijesti vlasnicima objekata na kojima nisu postavljeni snjegobrani u 

Supilovoj ulici. Obavijesti će se poslati i vlasnicima objekata u drugim "kritičnim" ulicama 
(primjerice Školska ulica). 

- Napravljeni su ugovori i sporazumi za sanaciju oštećenja na objektima u Supilovoj ulici. 
- Prometno redarstvo je svakodnevno na raskršćima zbog novog režima prometa. 
- Za sutra je sazvan sastanak s izvršiteljima usluge čišćenja snijega (zimska služba). 
- Potrebno je dogovoriti sastanak s predstavnicima Lidla, Kraljević Hotela i Grada Delnica  

vezano uz imovinsko pravne poslove. 
- U pripremi je natječaj za prodaju garaže u vlasništvu Grada. 
- Radi se analiza rada buduće dimnjačarske službe za potrebe KTD "Risnjak". 
- Izrađivat će se rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu, naknadu za nezakonito 

izgrađene zgrade te posebne uvjete gradnje.  
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Uvodit će se nove knjige. 
- Obavljaju se dogovori vezani uz obilježavanje 140-te obljetnice Knjižnice, nastavlja se s 

izradom pozivnica, napravljen je informativni letak, ostaju za napraviti još panoi. U 
Goranskom novom listu objavljen je njen tekst o povijesti Knjižnice. 

- Danas je dogovor s glazbenjacima - Tuhtan, Tihomirović, Petrušanec - oko angažmana za 
priredbu Djeca djeci. 

- Danas će upoznati stručni aktiv učitelja hrvatskog jezika s goranskim govorima što će biti 
tema okruglog stola 14. studenoga 2014. 

- Izradit će se Financijski plan za 2015. godinu. 
- Izvršit će se prijava na natječaj raspisan od strane Županije. Namjerava prijaviti 2 projekta. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Kontinuirano se radi na rebalansu i poslovima oko zaduženja te će se odraditi poslovi vezani 

za HABOR i Ministarstvo financija. 
- Napravit će se obračun za Komisiju za Statut, Odbor za proračun i Socijalno vijeće. 
- Za bagatelnu nabavu za geodetske usluge potrebno izraditi zapisnik, izvršiti pregled ocjena, 

poslati obavijesti. 
- Kolegica Pleše Medić ići će na usavršavanje iz područja javne nabave kako bi skupila bodove 

za produžetak certifikata javne nabave. 
- Ovaj tjedan predat će se tromjesečni financijski izvještaji. 
- Knjižit će se stanovi sa stanarskim pravom. 
- Platit će se kredit, isplatiti plaće proračunskim korisnicima te druge obveze. 
- Kolega Majnarić danas ima terenski rad vezan uz natječaj za energetsku učinkovitost. 
- Danas će svim proračunskim korisnicima poslati prošlogodišnje obrasce (novi nisu dobiveni 

od Ministarstva financija), a vezano uz financijske planove 2015-2017. godinu. 
 
 

Dovršeno u 8,45 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


